
Møte i skulemiljøutvalet.

Stad: Personalrommet
Tid: Onsdag 5.september 2012 kl.19.00 

Til stades: Ivonn Brugrand Lingjerde, Alice Partenyi, Rognes, Elisabeth Fimreite, Nils Sverre 
      Fardal

Meldt forfall: Karita Hjelmeland.

Før ein gjekk på saklista vart Elisabeth Fimreite vald til sekretær.

Sak 1/12 Møteplan.

Følgjande datoar vart bestemde for møte i skulemiljøutvalet:

Onsdag 28.november
Onsdag 17.april (2013)

Sak 2/12 Arbeidet framover

Det vart informert og snakka om aktuelle saker som kan auke trivselen .   
10.klasse har fått nytt klasserom, då datarommet på fellesbygget er bygd om. 
Ungdomsskuleelevane tykkjer det er synd at ungdomsskuleklassane må vere i 
ulike bygg.
Det er og ønskjeleg med betre fotballar.
Ein diskuterte kva skulemiljøutvalet skulle arbeide med og vart einige om at 
utvalet må synleggjere seg. Ivonn og Alice vil ta ein runde i klassane og 
informere om skulemiljøutvalet. Dette kan før til innspel frå elevar og foreldre.

Sak 3/12 Elevundersøkinga

Rektor gjekk gjennom resultata frå undersøkinga og ein drøfta resultata.
Rektor informerte og om at lærarane har gått gjennom undersøkinga og vil 
komme fram til nokre område ein vil setje fokus på for å bli endå betre.

Sak 4/12 Nye rutinar etter tilsyn frå Fylkesmannen.

Rektor Gjekk gjennom kva nye rutinar som er tekne i bruk etter tilsynet. Dette 
gjeld:



 Enkeltvedtak etter §9a-2 i Opplæringslova
 Handlingsplikta
 Tiltaksplan mot mobbing
 Inspeksjonplan og inspeksjonsrutinar

Dei tilsette må og skrive under at dei kjenner innhaldet i desse dokumenta.

Sak 5/12 Ymse

Skuleutvalet såg på teikningane som er komne frå tre arktitektfirma på ny 
skule.

Referent

Elisabeth Fimreite


